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Protokół Nr LXXVIII.2023 

z obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 4 kwietnia 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto 4 kwietnia 2023 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 17:30 

tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

 

Ad. 1  

Otwarcie obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki dokonał otwarcia LXXVIII sesji Rady 

Miejskiej. Poinformował jednocześnie, że sesja została zwołana zgodnie z art. 20 

ust. 3 ustawy z dnia 08 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 2023.40) 

na wniosek Burmistrza Drezdenka Karoliny Piotrowskiej (pismo stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu). Powitał Burmistrz Drezdenka K. Piotrowską, Z-cę 

Burmistrza M. Grzymałowskiego, Skarbnika Gminy J. Bajcar, oraz radnych (lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący RM poinformował, że na sali obecnych jest 12 radnych, więc Rada 

Miejska będzie mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki odczytał porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 
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3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2023 

rok – druk nr 506/23. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2023-2029– druk nr 507/23. 

5. Zamknięcie obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poprosiła o włączenie do porządku obrad, 

projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z Rowerowego Placu Zabaw 

Pumptrack w Niegosławiu. Dodała, że regulamin ten jest bardzo krótki i z pewnością 

kilka minut przerwy pozwoli radnym swobodnie zapoznać się z tym dokumentem. 

Wyjaśniła, że mimo, iż Pumptrack jest jeszcze placem budowy to młodzież już nie 

może się doczekać, żeby z niego korzystać, więc zasadnym jest uchwalenie tego 

regulaminu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Porządek obrad sesji Rady Miejskiej po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2023 

rok – druk nr 506/23. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2023-2029– druk nr 507/23. 

5. Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z Rowerowego Placu Zabaw - 

Pumptrack w Niegosławiu – druk nr 508/23. 

6. Zamknięcie obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2023 rok – druk nr 506/23. 

Skarbnik Gminy J. Bajcar poinformowała, że budżet po stronie dochodów i wydatków 

zwiększono o kwotę 2.658.571,00 zł. Dodała, że wynika to z tego, że złożono 

wniosek o udzielenie promesy o dofinansowanie z Rządowego Funduszu „Polski 

Ład” program inwestycji strategicznych do inwestycji pod nazwą „Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Goszczanowo”. Dodała, że wniosek o udzielenie 

promesy został złożony 29 marca 2023 r. Skarbnik Gminy dodała, że przeniesiono 

również wydatki majątkowe w kwocie 45.000,00 zł w związku ze zwiększeniem 

środków finansowych, co wynika z konieczności zawarcia umowy z Inspektorem 

Nadzoru Budowlanego. 

Radny S. Dukaczewski zauważył, że jak widać w uzasadnieniu wniosek został 

złożony 29 marca, a 28 marca odbywała się sesja. Zapytał czy nie można było tych 

środków przenieść na poprzedniej sesji. Radny S. Dukaczewski stwierdził, że 28 

marca wiadomym było, że wniosek będzie złożony. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że należało poczekać na 

dokument, jakim jest promesa inwestycyjna i tak się akurat złożyło, że promesa 
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dotarła w portalu Banku Gospodarstwa Krajowego dzień po sesji. Dodała, że tak 

naprawdę to jednak formalny dokument, który upoważnia do przyjęcia pieniędzy. 

Radny S. Dukaczewski zapytał czy nie można było przyjąć pieniędzy dzień 

wcześniej. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że nie można było, gdyż 

dokument, który jest promesą inwestycyjną przyszedł po prostu na portalu dzień 

później. 

Radny S. Dukaczewski zapytał o zmianę nazwy zdania. 

Skarbnik Gminy J. Bajcar wyjaśniła, że należy zmienić nazwę, bo w promesie 

składane zadanie inwestycyjne to „Budowa sieci wodociągowej w miejscowości 

Goszczanowo”, natomiast do budżetu zostało przyjęte jako „Budowa wodociągu  

w miejscowości Goszczanowo”. Dodała, że trzeba było to ujednolicić, ponieważ 

promesa jest na takie zadanie inwestycyjne, więc w budżecie też musiało jedno 

odpowiadać drugiemu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Drezdenko na 2023 rok – druk nr 506/23 (projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

Za: 12, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

Za (12) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia 

Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Damian Matela-Libera, Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXVIII/491/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 4 kwietnia 2023 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2023 rok (uchwała stanowi załącznik nr 

4 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2023-2029 – druk nr 507/23. 

Skarbnik Gminy J. Bajcar poinformowała, że w związku z przyjęciem tych środków do 

budżetu, należało również uaktualnić Wieloletnią Prognozę Finansową, która jest 

konsekwencją zmian budżetowych. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2023-2029 – druk nr 507/23 (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

Za: 12, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

Za (12) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia 

Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Damian Matela-Libera, Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXVIII/492/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 4 kwietnia 2023 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2023-2029 (uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z Rowerowego Placu Zabaw 

- Pumptrack w Niegosławiu – druk nr 508/23. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił przerwę w obradach w celu 

zapoznania się radnych z projektem uchwały. 

Radny A. Kołwzan zapytał kto jest administratorem obiektu. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że na razie to jest jeszcze plac 

budowy. Dodała, że jak obiekt zostanie przekazany i zadanie rozliczone, wówczas 

obiekt zostanie przekazany w administrowanie Dyrektorowi Hali Sportowo-

Rehabilitacyjnej zarządzaniem. 

Radny A. Kołwzan zapytał dlaczego w takim razie uszkodzenie urządzeń lub 

sprzętów należy zgłaszać do sołtysa, a nie do administratora. 

Burmistrz K. Piotrowska powiedziała, że wydaje jej się to takim naturalnym, że 

wszystkie osoby, które jak coś się tam zadzieje i to zobaczą, to będzie taki naturalny 

odruch, żeby zgłosić do Sołtysa, który jest wtedy w stałym kontakcie  

z administratorem. Dodała, że jej zdaniem będzie po prostu bardziej przyjazne, 

przyjemne dla mieszkańców. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy na tym regulaminie, o którym Burmistrz mówiła  

w czasie przerwy, na tym obszerniejszym, który jest umieszczony na obiekcie 

widnieje informacja o tym, kto jest administratorem. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że jeszcze nie. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy taka informacja będzie. 

K. Piotrowska odpowiedziała, że nie widzi problemu. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że w tym momencie powinien być wskazany nie sołtys, 

tylko administrator a potem powinien być podany telefon do administratora. Dodał, że 

sołtys tak naprawdę nic do tego nie ma i to jest obciążanie go. A. Kołwzan zapytał, co 

to znaczy „dobra widoczność”. Radny stwierdził, że mgła to nie jest dobra 

widoczność, deszcz to nie jest dobra widoczność. Dodał, że ten zapis jest wyjątkowo 

nieprecyzyjny i kompletnie niepotrzebny, bo jeżeli nie widać to się nie jeździ, a jeżeli 

ktoś jeździ, no to już jest jego problem. Radny A. Kołwzan zapytał czy „dobra 

widoczność” to jest przejrzystość powietrza w metrach. Stwierdził, że nie można 

używać tak nieprecyzyjnych zapisów. A. Kołwzan powiedział, że jego zdaniem 
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wystarczy zakaz korzystania z obiektu po zmroku i w godzinach ciszy nocnej. Dodał, 

że równie dobrze można by zapisać, że w przypadku niesprzyjających warunków 

atmosferycznych np. oblodzenia, bo skoro dobra widoczność to i oblodzenie. Radny 

A. Kołwzan zauważył, że jeżeli pisze się jedną rzecz, to należy zrobić szczegółowy 

katalog. Zdaniem A. Kołwzan wystarczy wpisać np. „w warunkach bezpiecznych” bez 

uszczegóławiania. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że określenie „warunki bezpieczne” 

to jest również bardzo nieścisłe określenie.  

Radny A. Kołwzan stwierdził, że to jest duży „worek” i w przypadku jakichkolwiek 

spraw sądowych można śmiało powiedzieć, że była informacja o warunkach 

bezpiecznych, a nie tylko i wyłącznie o dobrej widoczności. Zapytał czy nie powinny  

w regulaminie być podane numery alarmowe, gdyż we wcześniej, uchwalanych 

regulaminach zawsze zdaje się były umieszczone telefony alarmowe do służb. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że rzeczy, które są narzucone innymi przepisami 

prawnymi, nie powinno się powielać się w regulaminach. 

Radny A. Kołwzan zapytał dlaczego w takim razie wcześniej były uchwalane. 

A.Kołwzan zacytował fragment przedstawianego regulaminu „użytkowanie toru 

powinno odbywać się zgodnie z wyznaczonym i oznakowanym kierunkiem jazdy”. 

Przyznał, że nie ma doświadczenia z tego typu obiektami i zapytał czy na tej trasie 

jest strzałkami wyznaczony kierunek jazdy. Poprosił o wyjaśnienie jak to działa. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że dalej jest to napisane. 

Wyjaśniła, że działa to dokładnie tak jak na lodowiskach - jeżeli pierwszy użytkownik 

obierze dany kierunek jazdy, to wszyscy inni użytkownicy, którzy do niego dołączą 

muszą kontynuować obrany przez niego, czyli wyznaczony przez niego kierunek 

jazdy. 

Radny A. Kołwzan zacytował zdanie z regulaminu „Użytkowanie toru powinno się 

odbywać zgodnie z wyznaczonym i oznakowanym kierunkiem jazdy.” Zapytał czy ten 

tor jest oznakowany w taki sposób, że są wyznaczone strzałki kierunku jazdy. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że nie. Dodała, że tor jest 

dwukierunkowy. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy są oznakowane kierunki jazdy. 

Burmistrz odpowiedziała, że nie są, bo tor jest dwukierunkowy. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że jest mowa, że jest dwukierunkowy tor jazdy, 

oznakowany kierunek to na czym miałaby polegać zmiana kierunku. 

Burmistrz K. Piotrowska odpowiedziała, że wszyscy użytkownicy muszą jeździć  

w tym samym kierunku, tak jak na lodowisku, takie same zasady. 

Radny A. Kołwzan powiedział, że nie korzysta z lodowisk, więc trudno mu powiedzieć 

i odnosi to do drogi, więc skoro są dwa kierunki jazdy oznaczone, tor umożliwia jazdę 

w obu kierunkach, więc oznakowane są dwa kierunki jazdy. Dodał, że jego zdaniem 

zmiana kierunku w stosunku do wyznaczonego to powinna być zmiana pasa ruchu. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że nie, bo tam nie ma wyznaczonych pasów 

ruchu. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że w takim razie z regulaminu należy wyrzucić treść 

dotyczącą oznakowania pasa ruchu. Zapytał czy użytkownik toru jako oznakowanie 



6 
 

ma strzałkę na plecach. Radny zwrócił uwagę, że tego oznakowania tak de facto nie 

ma, poprosił aby zwrócić na to uwagę. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że to jest właśnie specyfika takiego 

toru jazdy. 

Radny A. Kołwzan stwierdził, że specyfiką jest to, że w regulaminie jest napisane, że 

tor jest oznakowany, a tak naprawdę oznakowania nie ma. Zauważył, że maja tu 

miejsce dwie zupełnie różne sytuacje - jedna sytuacja jest taka, że jest oznakowany 

kierunek jazdy a druga sytuacja jest taka, że zmiana kierunku może nastąpić przez 

wszystkich, ale skoro jest oznakowany kierunek jazdy, więc nie można zmieniać tego 

kierunku jazdy. Radny zapytał czy jest tam oznakowane cokolwiek, czy gdzieś są 

strzałki, bo jak nie ma, to po co ten zapis. Dodał, że jego zdaniem zapis dot. 

oznakowania powinien zniknąć skoro nie ma tego na torze. 

Burmistrz K. Piotrowska zgodziła się, że można usunąć zapis „oznakowanym”, jeżeli 

to musi być dla radnego strzałka na plecach. 

Radny A. Kołwzan stwierdził, że nie musi być strzałka na plecach, a jeżeli nie ma 

oznakowania, to nie powinno być oznakowania w regulaminie, chyba, że zostanie 

wprowadzone oznakowanie wówczas niech taki zapis zostanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki stwierdził, że należy zostać przy tym, że 

jeżeli nie ma oznakowania to nie ma też zapisu w regulaminie. 

Radny A. Kołwzan podkreślił, że to jest regulamin czyli prawo. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zaproponowała, aby „wyznaczonym” zostawić bo 

domniemuje się, że pierwsza osoba, która zaczyna korzystać wyznacza kierunek 

jazdy i w razie czego, jeżeli wszyscy użytkownicy w danym momencie zadecydują, 

że zmienia się kierunek, to jest to dopuszczalne. 

Radny A. Kołwzan odnosząc się do słów Burmistrz Drezdenka stwierdził, że 

wówczas jest to kierunek wyznaczony. 

Przewodniczacy Rady Miejskiej M. Suchecki dodał, że pierwszy jadący wyznacza 

kierunek jazdy. 

Radny A. Kołwzan zaproponował, aby wykreślić z regulaminu „godziny dobrej 

widoczności” a zapisać np. „w warunkach bezpiecznych” 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski powiedział, że to jest bardziej taki dodatek do 

tzw. „od świtu do zmroku” czyli dobrej widoczności, chodzi o warunki dzienne. 

Radny A. Kołwzan zaproponował zapis „warunki bezpieczne”, gdyż wtedy jest cały 

„worek”, bo dla administratora, który po zdarzeniu może być narażony na 

konsekwencje będzie to asekuracja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przychylił się do zdanie radnego A. Kołwzana, bo 

wymienia się widoczność a np. oblodzenia już się nie wymienia i ktoś może 

powiedzieć, że nie było zakazu jazdy na oblodzonej nawierzchni. Podsumowując 

stwierdził, że uzgodniono w pkt. 3 wykreślenie sformułowania „oznakowanym 

kierunkiem jazdy”, w pkt. 2 dodanie „w warunkach bezpiecznych”. 

Radny A. Kołwzan zaproponował, aby dodać kwestię zgłaszania usterek do 

administratora obiektu i dane powinny być napisane na tablicy informującej. 

Z sali padło pytanie co można tam uszkodzić. 
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Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że najbardziej uszkodzeniom mogą 

ulegać skarpy, ale tak naprawdę dużo zależy od użytkowników, jeżeli użytkownicy 

nie będą rowerami czy hulajnogami jeździć po skarpach, tylko będą korzystać 

faktycznie z tych wyznaczonych asfaltowych tras, to tak naprawdę nie ma się co 

uszkodzić. Dodała, że naprawdę trzeba zadbać o te skarpy, bo one mogą być 

rozjeżdżane i mogą wtedy się zepsuć niepotrzebnie. K. Piotrowska zaproponowała, 

aby poszerzyć katalog instytucji do których będą zgłaszane uszkodzenia – „do 

administratora obiektu lub sołtysa”, bo mimo wszystko jednak na terenach wiejskich 

sołtys jest tym najbardziej naturalnym kierunkiem, do którego się zwracają 

mieszkańcy we wszystkich sprawach, szczególnie, że akurat sołtys był 

pomysłodawcą tego budżetu obywatelskiego, więc jest utożsamiany z tą inwestycją. 

Radny A. Kołwzan stwierdził, że tak czy inaczej administrator powinien być podany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że tak to działa na boiskach 

wielofunkcyjnych, że uszkodzenia zgłasza się do sołtysa. 

Radny S. Dukaczewski powiedział, że przypomniał sobie swoją interpelację  

z przełomu sierpnia i września, w której pytał o udostępnienie sali sportowej  

w Niegosławiu i w odpowiedzi otrzymał informację, że będzie w opracowaniu 

regulamin, cennik i będą wstawione tam wc typu toi toi. Zapytał czy to wszystko jest 

zrealizowane. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że wszystko to zostało 

przekazane i jest w gestii Dyrekcji Szkoły Podstawowej w Niegosławiu. Wyjaśniła, że 

administrują tym pracownicy Szkoły Podstawowej w Niegosławiu i udostępniają tą 

salę. Burmistrz poinformowała, że Dyrektor szkoły nie zdecydowała się na toi toi, 

ponieważ tak uregulowała pracę obsługi, że dostępne są toalety w szkole. Burmistrz 

powiedziała, że taka była decyzja administratora. 

Radny S. Dukaczewski zapytał, gdzie można się zapoznać z cennikiem  

i regulaminem czy jest dostępny na stronie internetowej. 

Burmistrz K. Piotrowska odpowiedziała, że cennik jest generalnie dla całej Gminy, dla 

wszystkich obiektów szkolnych, tak jak się wynajmuje wszystkie sale gimnastyczne  

w szkołach, klasy więc dotyczy jakby wszystkich jednostek. Dodała, że jak 

najbardziej można się z nim zapoznać u Dyrektora Szkoły Podstawowej  

w Niegosławiu. 

Radny S. Dukaczewski zapytał czy jest możliwość jak w przypadku hali sportowej, że 

można wejść na stronę hali i zobaczyć dostępność obiektu. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że jest wydane zarządzenie z kwotami, więc 

można się zapoznać. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska podsumowała wprowadzone do załącznika 

projektu uchwały zmiany: 

- w punkcie 2 - korzystanie z obiektu odbywa się… dodaje się słowa „w warunkach 

bezpiecznych” i dalej zapis brzmi: „w godzinach dobrej widoczności, to jest od świtu 

do zmroku z uwzględnieniem ciszy nocnej od godziny 22.00 do 6.00”; 
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- w punkcie 4 – „korzystający zobowiązany jest do zgłaszania każdego zauważonego 

uszkodzenia urządzeń lub sprzętu sportowego do administratora obiektu lub do 

sołtysa” czyli dodaje się „do administratora obiektu”; 

- w punkcie 5 podpunkt 3 – wykreśla się słowa „i oznakowanym”, a więc zostaje 

„użytkowanie toru powinno się odbywać zgodnie z wyznaczonym kierunkiem jazdy”. 

Dodała, że dalej treść pozostaje bez zmian. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania  

z Rowerowego Placu Zabaw - Pumptrack w Niegosławiu – druk nr 508/23 (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

Za: 12, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

Za (12) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia 

Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Damian Matela-Libera, Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXVIII/493/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 4 kwietnia 2023 roku w sprawie regulaminu 

korzystania z Rowerowego Placu Zabaw - Pumptrack w Niegosławiu (uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 6 

Zamknięcie obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i LXXVIII sesję Rady 

Miejskiej uznał  za zakończoną.  

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 /-/ Mariusz Suchecki 

Sporządziła:          

J. Ambroziak     


